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§ I. 

§ 2. 

§ 3. 

§ 4. 

J usteringsperson 

Fastställande av dagordningen 

Föregående protokoll 

Studierektor: 

Ordförande 
Studievägledare 
Lärarlag kurs 2 
Lärarlag kurs 12 

Lärarlag kurs I 0 
Lärarlag kurs 5 
Lärarlag kurs 3 
Lärarlag kurs 8 
Lärarlag kurs I 

Lärarlag kurs 7 och 9 
Lärarlag kurs 6 och 13 
Lärarlag kurs 14 

Sekreterare 

lnst för psykologi 

Y rkesl ivsrepresentant 
lnst för psykologi 

lnst för psykologi 

Sociologiska inst 
Y rkesl ivsrepresentant 

Lärarlag kurs 11 , biträdande lnst för psykologi 
prefekt 

Elinor Schad utses . 

Dagordningen faststäl ls enligt utskick. 

from§7b 

from§7b 

§§ 7b, 8 

Föregående protokoll läggs med godkännande till handlingarna. 

a) Jonas Bjärehed lyfter följande: 
a) lnstitutionsstyrelsemöte 17 / l 0 - Beslut om institutionsövergripande besparingar. Jens Knutsson 

presenterade nytt förslag för psykoterapeutprogrammet som 
innebär att familjeterapi inriktningen inte pausas. 

b) Översyn ekonomi, uppdatering 

Besparingar är även gjorda på teknisk/administrativ personal. 

b) Jonas Bjärehed meddelar att gjorda och föreslagna ändringar 
ligger i linje med planerade besparingar. 



§ 5. 

§ 6. 

§ 7. 

§ 8. 

c) Uppföljning halv studiedag, 18/ 10 

Examinatorer och lärarlags ledare vt24 

Kursplane- och kurslitteraturändringar inför 
vt24 

Kursutvärderingar 

a) Kurs 5 

b) Kurs 11 

Breddad rekrytering, diskussion 

c) Jonas Bjärehed rapporterar följande: 
- Det finns behov och intresse av mer fria diskussioner. 
- Önskemål om mer långsiktig planering. 
- Fler deltagare behövs. 

Beslut om examinatorer fattas av institutionsstyrelsen . Lagt 
förslag godkännes. 

Flera suppleantposter till ledningsgruppen är vakanta. Lag 
ledare uppmanas återkomma med förslag till nästa möte. 

Inga ändringsförslag har inkommit. 

Kursutvärderingarna tas upp. 

Efter mötet läggs kursutvärderingarna ut på hemsidan; utan 
bilagor. 

Övergripande frågor: 
- Låg svarsfrekvens. 
- Bemanning. 

- Det finns medel att söka för större genomarbetningar och 
pedagogisk utveckling av kurser. 
- Att tänka på läsaren och skriva ut kursnamn . 

Kursvis genomgång av särskilda frågor. 
a) Kurs 5 

- Genomströmning som tidigare. 
- Hitta bra placering för salstentan på delkurs 5:2. 
- Olika intensitet på de olika delkurserna. Finns progression 
mellan delkurserna och hur hantera detta, olika modeller 
diskuteras. 

b) Kurs 11 
- Ser ut som tidigare. 
- Är genomströmningen misstänkt hög? 
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- Ska externer fortfarande kunna erbjuda kursalternativ? Ska man 
sträva mot ett mer fastlagt utbud? 
- Kan de olika pedagogiska uppläggen användas även på andra 
kurser? 

Kurs I tas upp nästa möte. 

Martin Wolgast och presenterar diskussionsunderlaget, framtaget 
i samarbete med Kristian Almquist; se bilaga denna kallelse. 

Diskussioner har fö rts på fakultets- och universitetsnivå och nu 
finns besked att det finns medel att söka. 

Förslaget ska tas upp i ledningsgruppen för fristående kurser 
samt på institutionsstyrelsen. 

Modell I) innebär ändrad antagning, vilket kräver en ändring av 
Utbildningsplanen . Modell 2) innebär att distanskurs inrättas, 
öppen för alla behöriga och där vissa, utifrån resultat, garanteras 
antagning till psykologprogrammet. 



§ 9. 

§ 10. 

Principer för arbetstidsfördelning vid 
Samhällsvetenskapliga fakulteten , diskussion 

Rapporter: 
a) Studentrepresentanterna 
b) Yrkeslivsrepresentanterna 

§ 11 . Övrigt 

Vid protokollet 

Anita Lennerstedt 

Justeras: 

Några punkter som diskuteras: 

- Vilka grupper vill man nå? Vilka modeller leder faktiskt till 
breddad rekrytering? 

En mer allmän distanskurs kan också vara en bra väg till 
akadmiska studier överhuvudtaget. 

Projektet är på några år, kanske tre, och ska sedan utvärderas. 

Samhällsvetenskapliga fakultetsstyrelsen har fattat beslut om 
principer för arbetstidsfördelning; se bilaga denna kallelse. 

Jonas Bjärehed berättar att möten hålls kontinuerligt med 
prefekt, biträdande prefekt och övriga studierektorer för att 
implementera detta. 

Arbetstidsavtalet ska följas. 

Mötet diskuterar eventuella följder såsom ändringar av 
faktorsättning, undervisningsuppdrag, omprioriteringar inom 
kurs, kursbudget, med mera. Mötet önskar tydlig information 
från institutionsledningen. 

Jonas Bjärehed tar med synpunkter till det fortsatta arbetet. 

a) Ingen närvarande. 

b) Dariush Djamnezhad har inget särskilt att rapportera. 

I övrigt inget. 

Elinor Schad 
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